
                                                                                                 Krobia, dnia 4 czerwca 2013 r. 

 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XXXV/2013 
  
                  z   XXXV sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  28 maja 2013 r. w ZSOiZ w Krobi     

=========================================================  
                   godzina rozpoczęcia :    13.00 

                    godzina zakończenia :    17.15  

                   Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 radnych.   
                    

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   

     2.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   3.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy. 

                   4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    

                    Porządek obrad sesji :   

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XXXIII i XXXIV sesji.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

 a)  zatwierdzania  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem                           

z wykonania budżetu Gminy Krobia za 2012 rok,   

 b)  udzielenia  Burmistrzowi  Krobi  absolutorium  z  tytułu wykonania budżetu 

Gminy Krobia za 2012 rok,  

 c) wystąpienia  Gminy  Krobia  ze Stowarzyszenia  Wspierania  Przedsiębiorczości 

Powiatu Gostyńskiego,   

 d) zgłoszenia sołectw : Domachowo, Kuczyna, Wymysłowo do Programu 

„Wielkopolska Odnowa Wsi 2013-2020”, 

 e)  zmiany Uchwały  Nr IX/50/2011  Rady Miejskiej  w  Krobi  z  dnia 16 maja  

2011 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych                  

na obszarze Gminy Krobia oraz określenia granic ich obwodów, 

 f)  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  przejęcie od Polskich Kolei Państwowych 

Spółki Akcyjnej nieczynnej linii kolejowej, 

 g) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Krobia             

Miasto V, 

 h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Krobia Miasto VII,  



 2 

 i) przyjęcia zmian statutu związku międzygminnego pod nazwą „Komunalny 

Związek Gmin Regionu Leszczyńskiego”,   

 j)  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu,  

 k) zmiany Uchwały Nr LI/416/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 8 czerwca               

2010 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych z tytułu udzielenia 

poręczenia wekslowego, 

 l) zmiany Uchwały Nr XXIX/241/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 grudnia               

2008 r. w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej,    

 ł)  zmiana uchwały Nr XXX/242/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 

2012 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 

2013 – 2025,   

 m)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013.   

 n) zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  Biblioteki Publicznej 

Miasta i Gminy w Krobi za rok 2012, 

 o) zatwierdzenia rocznego  sprawozdania  finansowego  Gminnego Centrum 

Kultury i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi w Krobi za rok 2012,  

 p) nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości 

położonej w Pudliszkach.  

  9. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Krobia z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy                            

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2012”. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

11. Wolne głosy i wnioski.  

12. Zakończenie.  

                                                                                                

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości.   

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 13 radnych,  nieobecni 

radni: G. Skrobała, K. Perdon, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania 

uchwał.   

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

      Na salę obrad przybyła radna G. Skrobała.  

      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  

      Przewodniczący Rady : Burmistrz wnosi o wycofanie z porządku obrad pkt 8i rozpatrzenia 

projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu zagospodarowania 

przestrzennego przy ulicy Ponieckiej w Krobi oraz uzupełnienie porządku obrad                          

o rozpatrzenie projektów uchwał : w sprawie przyjęcia zmian statutu związku 

międzygminnego pod nazwą „Komunalny Związek Gmin Regionu Leszczyńskiego”,                 

jako pkt 8i oraz w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych 

nieruchomości położonej w Pudliszkach, jako pkt 8p. 

      Zgłoszoną zmianę porządku obrad sesji przejęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  

      Porządek obrad po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  

      Pierwotny porządek obrad stanowi załącznik do protokołu. 
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      Ad. 3 Przyjęcie protokołów z XXXIII i XXXIV sesji.       
      Protokół z XXXIII sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  

      Protokół z XXXIV sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.    
   
      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

      Burmistrz : wpłynęła odpowiedź Telekomunikacji Polskiej na interpelację radnego                   

M. Szpurka dot. napowietrznej linii telefonicznej w miejscowości Ciołkowo.  
 

      Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.  
      L. Bem : 1. Sprawa dot. stanu dróg powiatowych. Czy coś p. Burmistrzowi wiadomo czy 

będą naprawiane, bo drogi praktycznie we wszystkich kierunkach są w bardzo złym stanie.   

      2. Na Rynku przy banku wykonano studzienkę kanalizacji deszczowej, czy po drugiej 

stronie od wjazdu na ul. Jutrosińską nie można by też wykonać, ponieważ również jest 

uszkodzona.    

      3. Ogródek przy ul. Spokojnej planowano do remontu, jakie są zamierzenia w tej kwestii. 

      4. Odnośnie tematu gospodarki odpadami, jaka firma będzie na naszym terenie odbierać 

śmieci? 

      E. Dopierała :1. Temat dot. spraw porządkowych, a już na posiedzeniu wspólnym 

sygnalizowałam potrzebę usunięcia piasku zalegającego przy krawężnikach ulic, lecz nie 

widać by coś się zmieniło, no może po ulewach piasek częściowo spłynął do kanalizacji. 

Czyszczarka ani żadna inna miotła nie przystąpiła do pracy. Czy są ku temu racjonalne 

przeszkody? Zawsze przed Bożym Ciałem ulice były sprzątane, tym razem nie. Od wielu 

dni zalegają śmieci i rozbite szkło na drodze do budynku na fosie, tereny na plantach 

również są zaśmiecone. Nie wiem jaką mamy umowę ze Spółdzielnia Socjalną, ale widać 

brak porządkowania na bieżąco terenów miejskich. Płytki chodnikowe wokół Rynku,                  

w niektórych miejscach pojedyncze, w innych na większej przestrzeni są obluzowane                      

i wymagają naprawy, iż stwarzają niebezpieczeństwo dla pieszych.  Proszę o podjęcie 

odpowiednich działań. 

      2. Interpelacja dot. dokumentów planistycznych, Planu Rozwoju Lokalnego i Wieloletniego 

Planu Inwestycyjnego, których ważność się kończy, a są kluczowym narzędziem 

wspierającym zarządzenie długofalowymi procesami inwestycyjnymi. Aktualizacja planu, 

ustalenie zakresu najważniejszych działań, które pozwolą na dalszy rozwój społeczny                 

i gospodarczy terenu gminy. Aby skutecznie aplikować o środki warto już teraz się 

zastanowić się nad potrzebami rozwojowymi, zaplanować ich maksymalnie oraz 

przedstawić wstępne założenia planu do konsultacji nam radnym, sołtysom, czy też 

szerszemu gronu mieszkańców. Brak opracowania na poziomie województwa Programu 

Operacyjnego nie powinno stanowić przeszkody, gdyż są przyjęte inne dokumenty 

zawierające zakres kierunków i rodzaju inwestycji, które będą mogły być dofinansowane. 

Dokumenty te nie tylko rekomendują obszary działania, ponieważ musi je uwzględnić nasz 

Plan Rozwoju Lokalnego. Moim zdaniem taki dokument powinien zostać nam przedłożony 

jeszcze przed terminem składania propozycji do przyszłorocznego budżetu. Czy są jakieś 

koncepcyjne ustalenia założeń, które ewentualnie skonsultuje się z Operacyjnym Planem 

opracowanym dla naszego województwa i kiedy zostaną upublicznione i przedstawione do 

konsultacji.  

      3. Gmina występowała o certyfikat Europejski Rejestr Renomowany, który brał udział                

w programie gospodarczo-konsumenckim Euro Renoma, jest to prestiżowe wyróżnienie. 

Dlaczego nie ma informacji o tym na stronie internetowej Gminy, a certyfikat mamy od 
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lutego. Proszę również o informację jakie przesłanki zadecydowały, że wykupiliśmy ten 

certyfikat.               

      W imieniu nieobecnego K. Perdona interpelację złożył I. Jóźwiak : sprawa dot. wykonania 

remontu drogi w kierunku cmentarza w Pudliszkach od skrzyżowania z ul. Wjazdową.  

      I. Jóźwiak : proszę o zapytanie właściciela drogi wojewódzkiej nr 434 o perspektywy 

kontynuowania budowy, czy remontu tej drogi.  

      Idąc na posiedzenie komisji zauważyłem, ze dwa samochody pojechały w kierunku 

Biedronki z Placu Kościuszki, ponieważ znak zasłonięty jest liśćmi lipy, jeśli jest to 

możliwe to proszę o ich usunięcie z uwagi na to, że może dojść w tym miejscu do kolizji.  

      H. Urbański : sprawa dot. budowy zbiornika wodnego w Rokosowie. Wiem, że jest to na 

terenie gminy Poniec, lecz proszę o informację na ten temat ponieważ prawdopodobnie                 

w tym roku rozpocznie się jego budowa.  

      M. Duda : temat dot. bezpieczeństwa na ul. prof. J. Zwierzyckiego. Odcinek tej drogi jest 

jednokierunkowy i kiedy samochody stoją po prawej stronie ulicy to praktycznie nie ma 

przejazdu. Kierowcy autobusów zwracali się o poruszenie tej sprawy, również inne duże 

pojazdy nie mają możliwości skrętu na ulicę Kobylińską. Sytuację takie przede wszystkim 

zagrażają bezpieczeństwu dzieci. Prośba o zwrócenie się do Komisji Bezpieczeństwa                      

o rozpatrzenie sprawy, poprzez postawienie znaku zatrzymywanie się na tym odcinku.   

      M. Szpurka : chciałbym powrócić do interpelacji w sprawie rozwieszania ogłoszeń, także              

o pożyczkach na słupach na terenie gminy. Ja nie zgłaszam tego tematu tylko dla siebie, 

pomagam ludziom, którzy pobrali już te pożyczki i są z tego powodu w kłopotach, 

licytacjach.  

      Chciałbym się zwrócić do p. Agaty Fajczyk aby pisała w „Życiu Gostynia” tak jak radni 

składają interpelacje. Dopisano słowa „...opieszałość Policji...”, a ja takiego tekstu                     

interpelacji nie składałem. Proszę aby Pani to sprostowała.   

      R. Szulc : mieszkańcy zapytują o temat przydomowych oczyszczalni ścieków, w roku 

ubiegłym sprawa ta była poruszana, a na jakim etapie jest to obecnie? 

      G. Skrobała : 1. Grupa mieszkańców Krobi zwróciła się z zapytaniem czy nie można byłoby 

większej ilości egzemplarzy biuletynu dostarczać do sklepów, ponieważ zainteresowanie 

jest większe.  

      2. Wiele osób zaniepokojonych jest terenem placu zabaw przy orliku. Ponoć przebywa tam 

grupa młodzieży, która raczy się piwem, butelki i śmieci zostają porzucone, zanieczyszcza 

to boisko i czy nie można byłoby zwiększyć kontroli w tym kierunku.  

      3. Również w trosce o oszczędność energii elektrycznej mieszkańcy Krobi zapytują czy 

wszystkie lampy wokół fosy muszą świecić przez całą noc?  

      4. W Nieparcie stan dróg powiatowych jest także tragiczny, ponieważ droga przy parkingu 

naprzeciw cmentarza w Nieparcie to nie jest już drogą, powinna być wyłączona z ruchu, 

ponieważ nie ma tam gdzie przejeżdżać, nie ma jak samochodem zakręcić, mimo, iż 

zwracałam się w tej sprawie do Zarządu Powiatu Gostyńskiego. Odpowiedź była 

pozytywna, że PZD zostanie zobowiązany do wyasygnowania środków w budżecie na 

naprawę tej drogi, to jednak moje telefony, bezpośrednie kontakty z dyrektorem cały czas 

kończą się na niczym. Zawsze odpowiedź jest jedna, że nie mamy środków. Natomiast 

kiedy opieram się tym faktem, iż za miedzą jest Powiat Rawicki, który zawsze                             

w określonym czasie  wykasza pobocza i zawsze naprawia już po zimie dziury, to 

odpowiedź zawsze jest, że Powiat Rawicki ma mniejszą ilość dróg do naprawy i stąd jest 

łatwiej. Uzyskałam także pozytywną odpowiedź w sprawie oczyszczenia rowów wzdłuż 
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drogi powiatowej w okolicy Niepartu, lecz niemal do końca dobiega już kwartał drugi                  

i żadnych posunięć w tej kwestii nie ma. Prosiłabym o pomoc, wsparcie bo to co mogłam, to 

ze swojej strony zrobiłam. 

      E. Dopierała : czy Gmina zauważa, czy robić coś w tym kierunku aby drukarnia poprawiła 

jakość druku zdjęć czarno-białych w Biuletynie Gminy Krobia. 

      A. Miałkowski : czy sprawa starej gazowni została już sfinalizowana?  Z nieoficjalnych 

źródeł wiem, że w nowym rozdaniu unijnym przewidziana jest znaczna ilość środków na 

rewitalizację właśnie obiektów zabytkowych. Ponieważ do takich należy ta gazownia wobec 

tego powinniśmy się do tego dobrze przygotować.  Potrzebne jest po pierwsze prawo 

prawomocności oraz program, plan adaptacji i wykorzystania tego obiektu.  

      Na salę obrad przybył radny K. Perdon.  
 

     Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym.  

      3.04. Uczestniczyłem w spotkaniu dla zorganizowania uroczystości Narodowego Święta              

3 Maja. 

      4.04. Uczestniczyliśmy w Inauguracji Technologii Cyfrowej w Kinie „Szarotka” w Krobi. 

      6.04. Uczestniczyłem w XII Halowym Turnieju Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych 

Powiatu Gostyńskiego w ZSPiG w Starej Krobi. Gmina Krobia zajęła I miejsce w tym 

drużyna żeńska I miejsce, a drużyna męska II miejsce.  

      10.04. Posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Temat : wykonanie budżetu za 2012 rok. 

      Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy. Dyskusja nad uchwałą Rady Miejskiej                    

w Krobi w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek 

procentowych przy sprzedaży lokali mieszkalnych dla rzecz ich najemców. 

      16.04. Posiedzenie zespołu es. Diagnozy dla opracowania Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych uczestniczyli – p. G. Skrobała i I.Jóźwiak. 

      19.03. Posiedzenie Nadzwyczajne Walnego Zebrania Członków Stowarzyszenia Unii 

Gospodarcza Regionu Śremskiego – Śremski Ośrodek Wspierania Małej Przedsiębiorczości. 

      24.04. Uczestniczyłem w spotkaniu ws. organizacji Święta Narodowego 3 Maja. 

      26.04. Posiedzenie Zespołu ds. Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych. 

      Uczestniczyłem w uroczystości wręczenia świadectw absolwentom Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących i Zawodowych w Krobi. 

      27.04. Skorzystałem z zaproszenia Dyrektora, nauczycieli i uczniów ZSOiZ w Krobi na 

„Powiatową noc z edukacją”.  

      1.05. Wręczałem nagrody w Zawodach w „Wyciskaniu Sztangi leżąc” przeprowadzonych 

przez Centrum Kultury i Rekreacji w Krobi. 

      2.05. Uczestniczyłem w spotkaniu strażaków z całej gminy z okazji Dnia Strażaka. 

      3.05. Radni uczestniczyli w obchodach Święta Narodowego 3 Maja. 

      6.05. Uczestniczyłem w spotkaniu podsumowującym organizację świąt majowych. 

      Posiedzenie Komisji Rewizyjnej podczas którego analizowano i przyjęto protokoły 

pokontrolne związane z wykonaniem budżetu za 2012 rok. 

      8.05. Uroczystość składania wieńców i kwiatów na Rynku w Krobi z okazji 68-rocznicy 

zakończenia II Wojny Światowej, a następnie spotkanie z delegacjami w sali                            

im. Przemysła II. 

      8-11.05. Udział radnego A. Miałkowskiego w delegacji samorządu Gminy Krobia                       

w wyjeździe do zaprzyjaźnionej Gminy Schinnen w Holandii. 
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      9.05. Biblioteka Publiczna Miasta i Gminy w Krobi zaprosiła Przewodniczącego Komisji 

Oświaty i Spraw Społecznych oraz moją osobę na Wieczór Poezji „Strofy o Matce”. 

     Posiedzenie Komisji Rewizyjnej 1. Analizowano i przyjęto protokoły sprawozdań 

finansowych oraz o stanie minie komunalnego. 2. Wydano opinię o wykonaniu budżetu 

Gminy Krobia za 2012 rok, sprawozdaniach finansowych Gminy Krobia za rok 2012 oraz 

informacji ostanie mienia komunalnego. Sformułowano wniosek do Rady Miejskiej                    

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Krobi za 2012 rok. 

      10.05. Materiały przegotowane przez Komisji Rewizyjną dotyczące wykonania budżetu za 

2012 rok zostały przesłane do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu.  

      16.05. Posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. Tematy : 1. analiza naboru 

dzieci do przedszkoli samorządowych. 2. analiza sprawozdania z realizacji „Programu 

Współpracy Gminy Krobia z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za              

2012 r.”. 3. zaopiniowanie projektu uchwały ws. zmiany uchwały dot. ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych na obszarze gminy Krobia oraz określenia granic ich 

obwodów.  

      17.05. Razem z Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej p. A. Miałkowskim uczestniczyłem 

w uroczystości „Dnia Patronów” w Zespole Szkoły Podstawowej i. Generała Franciszka 

Dzierżykraja-Morawskiego oraz Gimnazjum im Stanisława Fenrycha w Pudliszkach.  

      18.05. Razem z przewodniczącą Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  p. E. Dopierała 

oraz radnym M. Duda uczestniczyliśmy w uroczystości „Święta Patrona Szkoły” Zespołu 

Szkoły Podstawowej im. prof. Józefa Zwierzyckiego i Gimnazjum w Krobi.  

      20.05. Troje radnych uczestniczyło i spotkaniu dot. tworzenia na tereni powiatu 

gostyńskiego partnerstwa na rzecz ekonomii społecznej. Spotkanie odbyło się w Starostwie 

Powiatowym w Gostyniu. Współorganizatorem była Gmina Krobia. 

      Posiedzenie wspólne komisji Rady Miejskiej. Tematy : 1. prezentacja działalności 

Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości Powiatu Gostyńskiego – Prezes Zarządu 

Krzysztof Marzec. 2. omówienie projektów uchwał na sesję. 3. dyskusja nad zadaniami, 

które nie są ujęte w uchwale budżetowej na rok 2012, a mogłyby zostać w części 

sfinansowane kwota wolnych środków.  

      21.05. Razem z przewodniczącą Komisji Oświaty i Spraw Społecznych p. E. Dopierała 

uczestniczyłem w spotkaniu w Pudliszkach w ramach projektu „Pudliszki dawniej i dziś”. 

Wysłuchaliśmy prelekcji p. Andrzeja Miałkowskiego na temat najdawniejszych czasów 

Pudliszek.  

      Spotkanie z mieszkanką ul. Ponieckiej w Krobi zainteresowaną Miejscowym Planem 

Zagospodarowania Przestrzennego na tej ulicy. 

      22.05. Udzieliłem odpowiedzi zainteresowanej mieszkance ulicy Ponieckiej w Krobi po 

konsultacji z pracownikiem Urzędu Miejskiego. 

      24.05. Troje radnych uczestniczyło w warsztatach służących opracowaniu Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych.  Tematy : diagnoza sytuacji społecznej w gminie, 

analiza doświadczeń współpracy w zakresie rozwiązywania problemów społecznych                   

w gminie, prezentacja wskaźników obrazujących sytuację w gminie. 

      Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych dla zaopiniowania projektów uchwał. 

      27.05. Analizowałem oświadczenia majątkowe radnych. 

      28.05. Posiedzenie Komisji Budżetu ws. projektów uchwał na dzisiejszą sesję.  
 

     Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
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Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  

K. Perdon : odnośnie spotkania Naczelnika WIGP dot. remontu drogi nr 434 proszę                       

o informację jakie są perspektywy zakończenia budowy tej drogi. 

Naczelnik WIGP A. Olejnik : spotkanie służyło podsumowaniu ostatnich 5 lat jeśli chodzi                          

o inwestycje rogowe w Wielkopolsce na drogach krajowych i wojewódzkich. 

Przedstawiciele tych wszystkich podmiotów zarządców dróg prezentowali inwestycje już 

wykonane, oraz propozycje poprawy bezpieczeństwa. Była także mowa o planach 

inwestycyjnych na najbliższe lata. Rzeczywiście remont drogi nr 434 jako temat w dyskusji 

też się pojawił. Wg dyrektora Katarzyńskiego bezpośrednio odpowiedzialnego z ramienia 

WZDW za tę inwestycję, termin zakończenia inwestycji w tym roku nie będzie zagrożony, 

tj. do końca listopada. Również do planów inwestycyjnych województwa wprowadzono 

program projektu dot. obwodnicy Gostynia.  

A. Miałkowski : złożono wniosek w ramach konkursu „ReVita Wielkopolsko” dawna 

gazownia. 

Naczelnik WIGP A. Olejnik : nie jest to konkurs związany ze środkami unijnymi. Można 

składać wnioski ogólne bez projektu, bez określenia czego konkretna inwestycja dotyczy. 

Jest to akces do tego aby jury konkursowe określiło czy ten obiekt architektonicznie może 

zakwalifikować się do dalszego etapu, wówczas przygotowane zostanie koncepcja 

wykonania, dokumentacji technicznej rewitalizacji budynku.  

A. Miałkowski : rozumiem, że zespół urzędu opracuje koncepcję. 

Naczelnik WIGP A. Olejnik : dokumentację techniczną będzie można zlecić jeżeli budynek 

zostanie zakwalifikowany,  a Gmina Krobia złożyła taki wniosek. 

Burmistrz : to jest konkurs dotyczący ciekawych obiektów architektonicznych na terenie 

wielkopolski, które w jakiejś perspektywie czasowej należałoby rewitalizować, nadać temu 

nowe życie. Nie jest to kwestia przesądzenia o przeznaczeniu tego obiektu. Bardziej zależy 

nam na zainteresowaniu tym obiektem w szerszej perspektywie i na jaki cel te środki mają 

być przeznaczone. Sam proces określający przeznaczenie tego obiektu moim zdaniem 

powinien być jak najszybciej konsultowany społecznie. 

E. Dopierała : dokonano analizy arkuszy organizacyjnych oraz wniosków dotyczących 

wypoczynku letniego Akcji Lato. Czy wnioski tylko dotyczyły szkół i dokonano podziału 

środków czy także wszystkich pozostałych organizacji? 

Burmistrz : wnioski mogą składać inne organizacje pozarządowe, nie tylko szkoły 

organizujące wypoczynek letni. Środki dzielone są wg przyjętego algorytmu  opracowanego 

przed kilku laty z funduszu zaplanowanego w budżecie.            

Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Krobia za 2012 rok.  

1. przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2012 rok  
Skarbnik Gminy D. Walczak przedstawił zarządzenie Burmistrza Krobi  Nr 20/2013 z dnia             

12 marca 2013 r. w sprawie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Krobia 

oraz planów finansowych gminnych instytucji kultury za rok 2012 oraz sprawozdania 

finansowe, stanowiące załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   

Radca prawny : w 23 maja br. w Dzienniku Ustaw pod pozycją 594 opublikowano 

obwieszczenie Marszałka Sejmu w sprawie nowego teksu jednolitego ustawy o samorządzie 

gminnym. Z uwagi na to, że ta kwestia będzie się pojawiać przy każdym projekcie uchwały 

w dniu dzisiejszym, chciałbym zasygnalizować, aby osoby, które będą referować projekty 
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uchwał wzięły to pod uwagę i publikator w każdej podstawie prawnej odwołującej się do 

tejże ustawy przywoływały już ten aktualny publikator, który z przyczyn obiektywnych nie 

mógł być uwzględniony w opiniowanych projektach uchwał.      

2. opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 

sprawozdaniu z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia i objaśnieniami 

Gminy Krobia za rok 2012 – Uchwała Nr SO-0954/20/10/Ln/2013 Składu Orzekającego 

RIO w Poznaniu z dnia 10 kwietnia 2013 roku w sprawie : wyrażenia opinii o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia Gminy Krobia  za rok 2012.   

Skarbnik Gminy odczytał powyższą opinię, stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu.  

Salę obrad opuścił radny L. Bem.  

3. Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu Krzysztof Perdon :  

komisja obradowała w dniu 28.05.br i wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały.    

4. dyskusja : nie zgłoszono.  

5. głosowanie : 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. 

Uchwałę Nr XXXV/268/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 maja 2013 r. w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Krobia za 2012 rok; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 

 

b) udzielenia Burmistrzowi Krobi absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Krobia   za 2012 rok. 

Burmistrz : to kolejny realizowany przez nas budżet – 2012,  w mojej ocenie jest 

konsekwencją przyjętych na początku 2007 roku koncepcji samorządu lokalnego, opartego 

na obowiązujących przepisach, pewnych wartościach i założeniach tj. budowa samorządu 

lokalnej wspólnoty. Każdy powinien mieć możliwość realizacji swoich celów, zamierzeń na 

miarę możliwości lokalnych, możliwości swoich osobistych, budowaniu przyjaznego, 

otwartego Urzędu zaspakającego podstawowe potrzeby mieszkańców, partnera dla lokalnej 

społeczności, miejsca, gdzie można aktywnie uczestniczyć w życiu publicznym, miejsca, 

gdzie mając świadomość pewnych ograniczeń dążymy do tego aby żyło się lepiej, aby 

jakość życia rosła, opartego na współpracy pomiędzy jednostkami  gminnymi, 

organizacjami pozarządowymi i mieszkańców w celu lepszego życia i lepszej jakości tego 

życia. Oczywiście jest to pewien cel dalekosiężny. Jesteśmy na tej drodze i do realizacji tego 

celu dążymy w miarę naszych sił i możliwości zdając sobie sprawę z ograniczeń, które 

musimy brać pod uwagę przy konkretnych działaniach. Jestem przekonany, że jesteśmy na 

tej drodze i wierzę, że nasze działania przynoszą efekty i stanowią istotny wkład w rozwój 

dla lokalnej społeczności. Tych podmiotów osób, które przyczyniają się do tego rozwoju 

jest zdecydowanie więcej i to też trzeba zauważyć. Są to konkretni mieszkańcy, organizacje 

pozarządowe, przedsiębiorcy. Wszyscy wpływamy na rozwój tej lokalnej społeczności, nie 

tylko samorząd Gminy Krobia, ale ten kontekst jest szerszy.     

1. opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi o wykonaniu budżetu Gminy 

Krobia za 2012 rok, sprawozdaniach finansowych Gminy Krobia za rok 2012 oraz 

informacji o stanie mienia komunalnego wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi  za 2012 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Duda przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Krobi o wykonaniu budżetu Gminy Krobia za 2012 rok, sprawozdaniach 
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finansowych Gminy Krobia za rok 2012 oraz informacji o stanie mienia komunalnego wraz 

z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi za 2012 rok, stanowiącą załącznik              

nr 4 do niniejszego protokołu.  

2. opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniesionym 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi – Uchwała Nr SO-

0955/19/10/Ln/2013 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu z dnia 13 maja 2013 roku w 

sprawie : wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi                       

w sprawie udzielania absolutorium dla Burmistrza Krobi z tytułu wykonania budżetu Gminy 

za rok 2012.  

Przewodniczący Rady odczytał powyższą opinię, która stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

3. dyskusja : nie zgłoszono.  

4. głosowanie : 

Projekt uchwały przedstawił przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr XXXV/269/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 maja 2013 r. w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Krobi absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Krobia   za 

2012 rok; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 

Przewodniczący Rady pogratulował uzyskanego absolutorium i realizacji budżetu roku 

2012.   

Burmistrz : chciałbym podziękować za udzielone absolutorium i podkreślić, że żadne 

wydarzenie, żaden element realizacji tego budżetu w 2012 roku nie został zrealizowany              

w wyniku działania jednej osoby. W każdej czynności, w każdym działaniu, procesie wzięło 

udział bardzo wielu ludzi. Absolutorium udzielone jest wszystkim tym, którzy w tym brali 

udział. Dlatego chciałbym bardzo serdecznie podziękować za tą współpracę pracownikom 

Urzędu Miejskiego w Krobi, dyrektorom i kierownikom wszystkich jednostek 

samorządowych, szkół, instytucji, Ośrodka Pomocy Społecznej, sołtysom, Radom Sołeckim, 

wszystkim tym mieszkańcom, którzy wzięli udział w podjętych działaniach wspólnie                   

z samorządem, czy to było poprzez organizacje pozarządowe, czy indywidualnie. Dziękuję 

wszystkim tym, którzy byli zainteresowani lokalną działalnością społeczną na różnych 

płaszczyznach. W szczególności dziękuję  Radzie Miejskiej w Krobi, radnym za współpracę 

z Przewodniczącym Rady na czele. To co przynosi też ogromną satysfakcję jako 

Burmistrzowi to jest to, że nasza Rada Miejska w Krobi jest radą merytoryczną. Składając 

projekty, dyskutujemy i realizujemy je w kontekście działań na rzecz lokalnej społeczności. 

Nie jest to kwestia poparcia Burmistrza, poparcia tego co chcemy zrobić, również 

sceptycyzmu do tego co chcemy zrobić i to też jest potrzebne. To nie jest tak, że zawsze te 

nasze propozycje wynikają z jednej możliwości. Czasami tych możliwości jest więcej,                 

a niekiedy po czasie analizując podejmowane przez nas decyzje łatwiej zanalizować, kiedy 

podejmujemy uchwały, czy podejmujemy działania. Bardzo dziękuję i liczę na dalszą 

współpracę.                

c) wystąpienia  Gminy  Krobia  ze Stowarzyszenia  Wspierania  Przedsiębiorczości 

Powiatu Gostyńskiego. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubak : komisja obradowała                 

w dniu 24.05.br. Obszerna dyskusja z udziałem prezesa SWPPG miała również miejsce 

podczas ostatnich komisji wspólnych Rady Miejskiej, gdzie prezes przedstawił również 

sprawozdanie z funkcjonowania stowarzyszenia. Była wówczas możliwość zadawania 
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pytań, stąd była możliwość udziału w dyskusji, podzielenia się swoimi wątpliwościami, 

uwagami odnośnie funkcjonowania stowarzyszenia, którego nasza Gmina jeszcze jest 

członkiem. Jak Państwo pamiętają w ubiegłym roku dyskutowaliśmy na forum komisji 

wspólnych odnośnie zastanowienia się czy jest sens bycia członkiem w dwóch 

organizacjach, których statuty są do siebie podobne. Stwierdzaliśmy zgodnie, że dajemy 

sobie rok czasu na ocenę działalności tych stowarzyszeń, na porównanie oferty, porównanie  

aktywności tych organizacji i każdy z nas miał czas na to żeby moim zdaniem być 

przekonanym przed podjęciem uchwały w dniu dzisiejszym tej uchwały i zrobić sobie 

rachunek zysków i strat. Oczywiście, że większą jako radni mamy wiedzę na temat SWPPG, 

którego jesteśmy członkiem od 10 lat, w Unii Śremskiej w tym roku w czerwcu minie rok. 

Mimo tego, że działamy w unii dopiero od roku, to jako radni, jako Komisja Rolnictwa                     

i Rozwoju Gminy widzą dużą aktywność stowarzyszenia ze Śremu, z realizacji celów, które 

postawił sobie nasz samorząd w zakresie rozwoju i promocji przedsiębiorczości, wspierania 

różnorakich form zatrudnienia, a przez to przeciwdziałaniu bezrobociu. Stąd na posiedzeniu 

komisji stwierdziliśmy po dyskusji na komisjach wspólnych, że SWPPG przestało naszym 

zdaniem skutecznie i aktywnie realizować cele przedstawione przez prezesa.                            

Dlatego jednogłośnie przez obecności pięciu członków komisji zaopiniowaliśmy 

przedmiotową uchwałę pozytywnie.          

E. Dopierała : miałam taką propozycję, żeby projekt tej uchwały przyjmować za miesiąc, ale 

dowiedziałem się, że będziemy zmuszeni zapłacić większą składkę, ponieważ jest półroczny 

okres na rezygnację z członkostwa w stowarzyszeniu. Na komisjach wspólnych prezes 

prezentował zakres funkcjonowania stowarzyszania gostyńskiego. Mnie zabrakło też 

prezentacji ze strony Unii Śremskiej. Wprawdzie należymy tam krótko, ale na stronie 

internetowej porównując sprawozdanie z roku 2012, to wykazano te same listy osób 

korzystających ze szkoleń, bądź dofinansowania z Unii Śremskiej i Stowarzyszenia                     

z Gostynia, więc jakiś ta współpraca pewnie tam jest. Głosowałam za przystąpieniem do 

Unii Śremskiej i teraz mam pewne wątpliwości czy nie pozostać w stowarzyszeniu 

gostyńskim. Jednak ileś osób korzysta, może trzeba wpłynąć na prezesa, albo nawet go 

zmienić, jeśli są jakieś rzeczywiście uwagi. Mam propozycję, aby na posiedzeniu komisji 

wspólnych w czerwcu unia przygotowała sprawozdanie. Widzę, że Unia Śremska jak gdyby 

powiela zadania realizowane przez LGD Wielkopolska Wschodnia. My tak po trochę 

działamy, korzystamy z usług wszystkich w takich stowarzyszeniach, bierzemy udział                  

w targach, unia wydaje jakieś foldery, mapy, ale my z tego jeszcze nie skorzystaliśmy, bo za 

wszystkie opracowane projekty Gmina płaci sama. Z Lokalnej Grupy Działania nie 

występujemy, a być może większą składkę płacimy, więc nie wiem czy nie byłoby                        

z korzyścią aby jednak pozostać i zlecić prowadzenie przez Stowarzyszenie z Gostynia 

Centrum Inicjatyw Społecznych, dając im jeszcze szansę. Ponieważ mam obecnie 

wątpliwości wstrzymam się od głosu.  

Burmistrz : o przynależności do organizacji, stowarzyszeń decyduje organ stanowiący 

Gminy. Do Państwa kompetencji należy inicjować pewne działania w związku z propozycją 

zmian w ciągu roku budżetowego, zwiększenia składki.  W tej sytuacji jako Burmistrz 

jestem zobowiązany do zaproponowania podwyższenia składki zgodnie z podjętą uchwałą 

Zgromadzenia Stowarzyszenia albo zobowiązany jestem do przedstawienia uchwały                     

o wystąpieniu. Rzeczywiście jest tak, że w tej chwili mamy dwie organizacje, której 

jesteśmy członkami, które za swój cel przedstawiają rozwój gospodarczy, wspieranie 

przedsiębiorczości i przyczynienie się do rozwoju gospodarczego tego regionu. Od samego 
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początku, kiedy pojawiła się inicjatywa połączenia sił, zaproponował także dla wszystkich 

gmin Powiatu Gostyńskiego Burmistrz Śremu, aby wspólnie podejść do tematu rozwoju 

gospodarczego, żeby wzmocnić nasze działania, możliwość wpływania w sposób skuteczny 

na rozwój naszego terenu. Od samego początku była inicjatywa połączenia tych działań. 

Uważam, że Gmina Krobia jest częścią Powiatu Gostyńskiego. Działania w obszarze 

miejscowości wokół naszych gmin wpływają na miejsca pracy na tym terenie, także                   

w kierunku Rawicza i Poznania. Łącząc siły z Powiatem Śremskim, Gostyńskim mamy 

kilkanaście podmiotów samorządowych, które mogą działać przyjmując wspólne założenia       

i cele. Doświadczeni współpracy pomiędzy ośrodkami w Śremie i Gostyniu mogą 

jednoznacznie określać, że to ma sens. Tak jak Pani zauważyła ta współpraca ma miejsce, 

myślę, że będzie ona nadal, tylko jest pytanie dlaczego mamy płacić dwie składki. W mojej 

ocenie należy dokonać wyboru. Stowarzyszenia te powinny realizować wspólne projekty, 

dalej współpracować, beneficjanci będą korzystać z obu stowarzyszeń. Ważny jest                      

tu czynnik ekonomiczny. Nie da się realizować przedsięwzięć niskimi środkami 

finansowymi. Łącząc wspólne siły obu powiatów mogą przynieść efektywniejsze i znaczące 

działania. Dlatego taka propozycja o wystąpieniu ze stowarzyszenia, lecz decyzja należy do 

Państwa. 

K. Perdon : analizowaliśmy funkcjonowanie SWPPG na posiedzeniu wspólnym, jedyne co 

mi brakuje w tej dyskusji to głosu tych, do których oferta jest kierowana, czyli 

przedsiębiorców.  Ileś osób z wypowiedzi prezesa korzystało z usług tej jednostki. My nie 

wiemy czy oni są zadowoleni.   

Ł. Kubiak : po analizie statutu stwierdzam, że Unia Gospodarcza oferuje większe 

możliwości. Zajmuje się ona obsługą funduszy pożyczkowych i poręczeń kredytowych, 

turystyką i rekreacją, promocją zagraniczną,  udział w targach i wystawach, opracowanie 

folderów, map, informatorów, organizacja imprez sportowych, turystycznych, 

krajoznawczych, udzielanie pomocy finansowej osobom rozpoczynającym działalność 

gospodarczą. A analizy naszego niespełna rocznego funkcjonowania jest kilka celów 

statutowych, działań, inicjatyw. Statuty różnią się na korzyść Unii Gospodarczej. Nam nie 

chodzi o to żeby wystąpić z tego stowarzyszenia, tylko żeby to partnerstwo zacieśnić, dążyć 

do jeszcze lepszej współpracy na terenie gostyńsko-śremskim, dlatego taka nasza opinia 

Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy.                     

Uchwałę Nr XXXV/270/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 maja 2013 r.                          

w sprawie wystąpienia  Gminy  Krobia  ze Stowarzyszenia  Wspierania  Przedsiębiorczości 

Powiatu Gostyńskiego; przyjęto większością głosów : 13 za, 1 wstrzymujący (E. Dopierała), 

głosowało 14 radnych. 

d) zgłoszenia sołectw : Domachowo, Kuczyna, Wymysłowo do Programu 

„Wielkopolska Odnowa Wsi 2013-2020”. 

Projekt uchwały, uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu 

przedstawił Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Agnieszka Linowska.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubak : komisja obradowała                 

w dniu 24.05.br. i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie 

pozytywnie.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 

Uchwałę Nr XXXV/271/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 maja 2013 r. w sprawie  

zgłoszenia sołectw : Domachowo, Kuczyna, Wymysłowo do Programu „Wielkopolska 

Odnowa Wsi 2013-2020”; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
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e) zmiany Uchwały  Nr IX/50/2011  Rady Miejskiej  w  Krobi  z  dnia 16 maja  2011 r. 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych na obszarze Gminy 

Krobia oraz określenia granic ich obwodów. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Oświaty i Spraw 

Społecznych Agnieszka Linowska.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : komisja obradowała                 

w dniu 16.05.br. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XXXV/272/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 maja 2013 r. w sprawie  

zmiany Uchwały  Nr IX/50/2011  Rady Miejskiej  w  Krobi  z  dnia 16 maja  2011 r.                    

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych na obszarze Gminy Krobia 

oraz określenia granic ich obwodów; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 

f) wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  przejęcie od Polskich Kolei Państwowych Spółki 

Akcyjnej nieczynnej linii kolejowej. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP Andrzej Olejnik.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubak : komisja obradowała                 

w dniu 24.05.br. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

A. Miałkowski : jaka jest mniej więcej ogólna liczba powierzchni? To jest jakiej obciążenie 

dla Gminy. Czy jest koncepcja wykorzystanie tego terenu. 

Naczelnik WIGP A. Olejnik : na tą chwilę nie wiem, musiałbym dodać te powierzchnie.  

Burmistrz : mamy plany co chcielibyśmy zrealizować na tej nieczynnej linii kolejowej, jest 

jednak kwestia, że czasami zasoby które mamy, którymi dysponujemy przyniosą konkretne 

korzyści. Wokół tego przedsięwzięcia przybędzie nowych miejsc pracy. Samo przejęcie               

o tym nie zadecyduje, ale wydaje mi się, że nabywanie nieruchomości, które znajdują się na 

terenie naszej gminy ma swoja rację bytu.  Realizując projekt tras Euro Velo będziemy 

dążyć aby po tej linii kolejowej ona przebiegała. Koncepcję przejęcia linii mają także inne 

sąsiednie gminy, gdzie ona przebiega. Również można przeznaczyć tą linię na odcinek 

drezynowy, jako pewną atrakcję na tej trasie.       

Naczelnik WIGP A. Olejnik : ogółem powierzchnia ogólna tej linii wynosi ok. 16 ha. 

Uchwałę Nr XXXV/273/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 maja 2013 r. w sprawie  

wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  przejęcie od Polskich Kolei Państwowych Spółki 

Akcyjnej nieczynnej linii kolejowej; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 

g) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Krobia Miasto V. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP Andrzej Olejnik.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubak : komisja obradowała                 

w dniu 24.05.br. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

E. Dopierała : czy tam gdzie jest stara zabudowa zamieszczane będą reklamy? 

Naczelnik WIGP A. Olejnik : uzgodnione to musi być z konserwatorem. Na pewno nie 

można zasłaniać strefy obiektów, które są wpisane do rejestru zabytków, nie można 

zasłaniać osi widokowych, inna kwestią jest zakaz umieszczania reklam w miejscach, które 

mogłyby powodować utrudnienia komunikacji, czyli zasłaniać wjazdy z dróg publicznych 

przy skrzyżowaniach, przy wjazdach na drogi zbiorcze oraz sprawa ustawienia reklam                  

w strefach infrastruktury technicznej.      

Uchwałę Nr XXXV/274/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 maja 2013 r. w sprawie  

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Krobia Miasto V; 

przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
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h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Krobia Miasto VII. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP Andrzej Olejnik.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubak : komisja obradowała                 

w dniu 24.05.br. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Uchwałę Nr XXXV/275/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 maja 2013 r. w sprawie  

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Krobia 

Miasto VII; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 

i) przyjęcia zmian statutu związku międzygminnego pod nazwą „Komunalny Związek 

Gmin Regionu Leszczyńskiego”. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP Andrzej Olejnik.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała                 

w dniu 24.05.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XXXV/276/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 maja 2013 r. w sprawie  

przyjęcia zmian statutu związku międzygminnego pod nazwą „Komunalny Związek Gmin 

Regionu Leszczyńskiego”; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 

j) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  

Uchwałę Nr XXXV/277/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 maja 2013 r. w sprawie  

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 

14 radnych. 

k) zmiany Uchwały Nr LI/416/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 8 czerwca 2010 r.    

w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych z tytułu udzielenia poręczenia 

wekslowego. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  

Uchwałę Nr XXXV/278/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 maja 2013 r. w sprawie  

zmiany Uchwały Nr LI/416/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 8 czerwca 2010 r.                      

w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych z tytułu udzielenia poręczenia 

wekslowego; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 

l) zmiany Uchwały Nr XXIX/241/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 grudnia               

2008 r. w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska.  

Uchwałę Nr XXXV/279/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 maja 2013 r. w sprawie  

zmiany Uchwały Nr XXIX/241/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 grudnia               

2008 r. w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej; przyjęto jednomyślnie,  głosowało                

14 radnych. 

ł) zmiana uchwały Nr XXX/242/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2012 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2013 – 2025. 

Projekt uchwały, uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 7 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  

Uchwałę Nr XXXV/280/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 maja 2013 r. w sprawie  

zmiana uchwały Nr XXX/242/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2012 roku w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2013 – 2025; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
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m) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013. 

Projekt uchwały, uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 8 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu K. Perdon : komisja obradowała w dniu 28.05.br                

i wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały i autopoprawce. 

Salę obrad opuścił radny Ł. Kubiak.  

Uchwałę Nr XXXV/281/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 maja 2013 r. w sprawie  

zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013; przyjęto jednomyślnie,  

głosowało 13 radnych. 

n) zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  Biblioteki Publicznej Miasta                  

i Gminy w Krobi za rok 2012. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  

Uchwałę Nr XXXV/282/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 maja 2013 r. w sprawie  

zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy 

w Krobi za rok 2012; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 13 radnych. 

o) zatwierdzenia rocznego  sprawozdania  finansowego  Gminnego Centrum Kultury              

i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi w Krobi za rok 2012. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  

Uchwałę Nr XXXV/283/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 maja 2013 r. w sprawie  

zatwierdzenia rocznego  sprawozdania  finansowego  Gminnego Centrum Kultury                           

i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi w Krobi za rok 2012; przyjęto jednomyślnie,  

głosowało 13 radnych. 

p) nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości 

położonej w Pudliszkach. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP Andrzej Olejnik.  

Uchwałę Nr XXXV/284/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 maja 2013 r. w sprawie  

nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości położonej               

w Pudliszkach; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 13 radnych. 
 

Ad. 9 Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Krobia                                    

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2012”. 

Sprawozdanie przedstawił Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Agnieszka 

Linowska, które stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : komisja po 

zapoznaniu się ze sprawozdaniem zasugerowała o jego uzupełnienie o informacje dotyczące 

m.in. ewaluacji, współpracy poza finansowej, określenia formy współpracy fiansnowej, 

realizowanego w roku 2012 programu, a także uwzględnienie znowelizowanego art. 5a              

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie. Po dokonaniu stosownych 

poprawek i udzielonych przez p. kierownik Agnieszkę Linowską wyjaśnień stwierdza się, iż 

program, którego celem głównym było kształtowanie partnerstwa Gminy Krobia                     

z organizacjami pozarządowymi dla wspólnych działań służących zaspakajaniu potrzeb               

i wzmacnianiu  aktywności społecznej mieszkańców został zrealizowany. Współpraca                 

z organizacjami pozarządowymi na zasadach określonych uchwałą Nr XVII/117/2011 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 29 listopada 2011 r. realizując wspieranie zadań wraz                            

z udzieleniem dotacji na dofinansowanie ich realizacji, jak również formę współpracy poza 
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finansowej. Komisja ocenia realizację programu i zaangażowanie Gminy Krobia współpracy 

z organizacjami pozarządowymi pozytywnie.   

Ad. 10  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : odpowiadając na interpelacje dot. dróg powiatowych, to wg deklaracji PZD 

remonty tych dróg będą zrealizowane do końca lipca. Odbyło się spotkanie ze Starostą 

Gostyńskim głownie w spawie sytuacji na drogach powiatowych. Był szereg działań                    

z naszej strony wspierania inwestycji na drogach powiatowych, czy dofinansowanie 

remontu drogi w Bukownicy, pewne inwestycje realizowane przez nas na tych odcinkach 

dróg w zakresie infrastruktury poprawiającej bezpieczeństwo. Starosta podkreślał szereg 

innych zadań koniecznych do realizacji. Ustaliliśmy, że wymaga to wypracowania wspólnej 

strategii realizacji tych zadań na drogach powiatowych przy współpracy z gminami                      

co pozwoli w jakiejś perspektywie czasowej tę sytuację poprawić.  

J. Czarnecki : problem dróg jest nie tylko problemem powiatu. Jeśli będzie współpraca 

pomiędzy powiatem a gminami, to działając wspólnie można rozwiązać te problemy. 

Burmistrz : prace podniesienia drugiej studzienki kanalizacji deszczowej na Rynku zostały 

zlecone.  

Kwestia obiektów rekreacyjnych na terenie  gminy skierowana przede wszystkim dla dzieci 

uległa zdecydowanej poprawie. Obiekt na ul. Spokojnej w ostatnim czasie uległ znacznej 

dewastacji. W budżecie zaplanowano środki właśnie na ten cel i będzie to realizowane,               

w jakim zakresie , to jest to jeszcze sprawą otwartą. 

 Odnośnie tematu gospodarki odpadami, to przetarg został rozstrzygnięty. Na naszym 

terenie wygrała firma Trans-Kom, lecz jest jeszcze procedura terminów odwoławczych                           

i od 1 lipca nowa forma realizacji tego zadania zostanie wdrożona. 

Odnośnie interpelacji radnej E. Dopierała, to weźmiemy pod uwagę kwestie porządkowania 

ulic.  O porządek trzeba dbać cały czas, śmieci cały czas się pojawiają. Zwrócę uwagę, że 

jesteśmy na etapie przekształceń organizacyjnych, spółdzielnia faktycznie funkcjonuje dwa 

miesiące. Myślę, że utrzymanie zieleni oraz porządkowanie miasta będzie na odpowiednim 

poziomie.  

Nasz Rynek wymaga rewitalizacji, odnowienia. Kwestia stanu chodników to oczywiście jest 

nasze zadanie i na to zwrócimy uwagę. Rynek Krobi wymaga dużej inwestycji, pytanie jest 

o kierunek i o tym powinniśmy mówić, dyskutować, chociażby w kontekście Planu 

Rozwoju Lokalnego.  

Planowanie przestrzenne jest jednym z najważniejszych zadań samorządu. Ten plan na 

bieżąco jest zmieniany w zakresie różnych propozycji ze strony mieszkańców. Powstaje 

coraz więcej obszarów inwestycyjnych, budownictwa mieszkaniowego. Na bieżąco jest to 

analizowane także w tej kadencji jest ona planowana. Pewne obszary wymagają jeszcze 

korekt w związku z oczekiwaniami mieszkańców.  Kwestia kierunków i priorytetów, które 

sobie przyjmiemy jako samorząd na 2014-2020 będą się przekładały na możliwości 

pozyskania środków finansowych. Zwracam uwagę na to, że te możliwości będą zależne od 

naszej kondycji finansowej. Znaczna część środków zewnętrznych będzie w formach 

pożyczkowych, nie dotacyjnych. Trwa dyskusja wypracowania kierunków, form korzystania 

przez samorządy, mieszkańcy, podmioty gospodarcze, czy rolnicy z pomocy w ramach 

następnych środków Unii Europejskiej. Priorytetem będą przedsięwzięcia oparte na 

partnerstwie, koncepcji rozwoju, czy działania w ramach LGD.   
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Informacji na stronie internetowej, którymi Gmina mogłaby się pochwalić czasami brakuje. 

Kwestie, które określają nas jako samorząd w porównaniu z innymi samorządami,                     

to certyfikat taki może się zaliczać. Informacja ta zostanie oczywiście zamieszczona. 

Wg bieżących informacji WZDW do końca listopada br. przetarg realizacji inwestycji 

budowy 434 ma zostać zakończony.  

Sprawa budowy zbiornika retencyjnego oraz czyszczenia Rowu Polskiego od źródła jest III 

etapem realizacji inwestycji. Ostateczny termin zakończenia przedsięwzięcia określono                

na 2015 rok.  Inwestycja jest na terenie jest na terenie gminy Poniec.  

H. Urbański : pytałem dlatego, że była tam masowa wycinka drzew.  

Burmistrz : możemy zwrócić się o opinię komisji bezpieczeństwa odnośnie ruchu przy               

ul. Zwierzyckiego, lecz wg naszego uznania na tym odcinku nie powinno być parkowania.  

Jest to teren zabudowy, są tam określone znaki zakazu, Policja powinna samochody usuwać, 

zwrócimy się czy te działania prowadzone są w sposób właściwy. 

Temat lokalizacji różnego rodzaju informacji, ogłoszeń na terenie naszej gminy, to problem 

sygnalizowany od dawna.  Problem ten występuje w całym kraju. Jeśli nie będziemy mieli 

Straży Miejskiej, to działania Policji, która nie traktuje tego jako priorytetu, to nie będzie 

100% skuteczności. Są to działania porządkowe, które wiążą się z nieprzestrzeganiem 

określonych zasad. Pewnym problemem jest skuteczność i zadłużanie się mieszkańców, jest 

to bardziej kwestia kampanii informacyjnej, podnoszenia wiedzy i świadomości w zakresie 

zarządzania swoimi finansami. Należy ostrzegać mieszkańców o konsekwencjach 

korzystania z takich ofert.  

Gminny program dofinansowania budowy przydomowych oczyszczalni ścieków jest 

realizowany. W budżecie Gminy jest przeznaczonych 130 tys. zł na dofinanowanie. Jeśli 

mieszkańcy są zainteresowani to powinni zwrócić się o takie wsparcie. 

Kwestie zwiększenia wydawania biuletynu musimy przeanalizować w ramach obecnych 

środków budżetowych, jeśli są takie sygnały mieszkańców. 

Odnośnie tematu dewastacji, niewłaściwego korzystania z placów zabaw, boisk to chciałem 

połączyć to z interpelacją dot. oświetlenia Wyspy Kasztelańskiej, ponieważ takie sytuacje 

miały właśnie miejsce na tej wyspie.  Oświetlanie tego miejsca i budynku służyło właśnie 

poprawie bezpieczeństwa osób na tym terenie. Wyłączenie oświetlenia spowoduje tego typu 

sytuacje. Sytuacje wykorzystywania zacienionych miejsc do różnych celów zawsze będą.  

Temat jakości zdjęć w biuletynie zostanie przeanalizowany. 

Sprawa gazowni, to myślę że wyczerpaliśmy temat, dalszy etap adaptacji, jego 

przeznaczenia będzie kontynuowany.                 

Ad. 11  Wolne głosy i wnioski.  

E. Dopierała :  rozpoczęto prace nasadzeń przy orliku i placu zabaw, a planowane są jakieś 

prace związane z budową strzelnicy. Czy to nie będzie kolidowało w jeśli plot zostanie 

rozebrany. 

Burmistrz : Gmina jest właścicielem z drugiej strony wału, który zostanie wykorzystany pod 

teren inwestycji strzelnicy.   

Ad. 12 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XXXV sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
     
   Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska   


